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Carreras (PP): 'La causa secessionista és el que més ens preocupa'

El cap de llista del PP, Jordi Carreras, assegura que 'la causa
secessionista' és el tema que més els preocupa en aquesta
campanya electoral. Carreras afirma que el PP és l'únic partit
que en parla i considera que el ple municipal 'no té dret ètic'
per decidir si Sant Cugat se suma a l'Associació de Municipis
per la Independència (AMI). El número 1 dels populars no
descarta liquidar Promusa si l'empresa d'habitatge és
deficitària i aposta per revisar el 0,7% que es destina a
cooperació internacional per 'ajudar abans els d'aquí' on el
Serveis Socials atenen el 10% de la població.

Jordi Carreras ha fet aquestes declaracions en el cicle d'entrevistes electorals de Cugat.cat.

Jordi Carreras: Som els únics que ens preocupa i parlem d'aquest tema, que és l'ús indegut que ha fet
l'Ajuntament de la causa secessionista. És un auntèntic frau i és el que ens preocupa més en aquestes
eleccions.

Carreras ha dit 'no tenir ni idea' del pressupost que el PP ha destinat a la campanya de Sant Cugat perquè els ha
vingut 'pagat des del partit a Barcelona' i ha assegurat que tots els membres de la llista, menys un, viuen a la
ciutat.

Per al cap de llista del PP, un bon resultat el 24 de maig seria, com a mínim, mantenir el nombre de regidors
actuals, que són quatre, i fins i tot aconseguir-ne un més, tot i que veu difícil poder pactar per entrar a l'equip
de govern amb 'partits secessionistes'.

Les frases més destacades:

- 'Aquests últims quatre anys ens han servit per empapar-nos de la política municipal perquè els quatre
regidors que vam entrar en el darrer mandat era la primera vegada que entràvem a política.'

- 'Poso un zero a l'equip de govern per haver fet un ús indegut de la causa independentista. Ha estat un frau
que mereix un suspens profund. És el tema que més ens preocupa en aquestes eleccions.'

- 'El ple municipal no té dret ètic per decidir si Sant Cugat se suma a l'Associació de Municipis per la
Independència (AMI).'

- 'Respectem des d'un punt de vista legal que la Junta Electoral Central no obligui a treure l'estelada de la plaça
de Lluís Millet.'

- 'Un Ajuntament no pot estar endeutat massa, el que no defensem és que els ajuntaments s'endeutin per
sistema, només hauria de ser per necessitat.'

- 'Menys endeutament no significa menys capacitat d'inversió.'
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- 'S'ha d'anar mirant impost per impost. Primer l'IBI, del qual es pot evitar fer una nova pujada. També creiem
que les bonificacions per a famílies monoparentals i nombroses s'han de revisar per pujar-les.'

- 'L'Ajuntament ha mirat més l'interès de la institució que dels ciutadans.'

- 'Hi ha despeses de comunicació que no tenen sentit. No es poden dedicar 2,3 milions d'euros a comunicar.'

- 'Els 8.000 euros l'any que es donen a l'AMI o els 6.000 euros que val tenir l'estelada a la plaça de Lluís Millet
també els podríem recollir.'

- 'Creiem que es pot baixar la pressió fiscal als comerços.'

- 'Volem que hi hagi un mercadet setmanal més durant els caps de setmana. Com el dels dijous però dissabte o
diumenge en algun altre indret.'

- 'S'ha de reduir el cost de la zona blava, s'ha de revisar, però amb el que no estic d'acord és que Promusa la
gestioni.'

- 'L'Ajuntament ha d'estar a l'alçada de les necessitats de les famílies i nosaltres apostem per la creació d'una
regidora de Família per treballar directament cap a les seves necessitats.'

- 'Els Serveis Socials de l'Ajuntament funcionen bé i també les entitats que treballen en aquesta àrea, però
l'Ajuntament ha de revisar el 0,7% de cooperació internacional que ara destina a projectes de fora tenint en
compte que aquí hi ha un 10% de persones que necessiten els serveis socials. Abans ajudem els d'aquí i
després mirem què passa a Colòmbia o a l'Índia.'

- 'Proposem la creació d'un consell de la gent gran amb representants de diversos sectors.'

- 'El més important dels joves no només és l'oci, sinó també l'habitatge.'

- 'Promusa no s'ha ensorrat perquè l'Àrea Metropolitana ha fet una aportació de cinc milions d'euros. No han
repensat res de Promusa.'

- 'Promusa ha d'afavorir l'habitatge social però no té sentit que Sant Cugat tingui una constructora pública. Si
no pot garantir l'habitatge social, doncs potser el que cal és eliminar-la.'

- 'Sant Francesc és un barri que mereix una especial atenció però no crec que hi hagi cap barri de primera o de
segona.'

- 'Seguirem endavant amb el projecte d'Smart City perquè a la llarga significa un estalvi per a l'Ajuntament.'

- 'Hem de mirar què és el més barat per a Sant Cugat i Valldoreix, i s'ha de prendre una decisió amb l'EMD. Si
finalment cal suprimir-la, doncs s'haurà de fer.'
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